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ORG.0012.1.5.2019 

Protokół nr 5/19 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Buczkowice, 

które odbyło się dnia 7 maja 2019 r. w budynku Urzędu Gminy Buczkowice  

 

 

Obecni na posiedzeniu: 

radni wg załączonej listy obecności, 

Skarbnik Gminy, Pani Magdalena Mendrok, 

protokolant: inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy Buczkowice,  

Ewa Matera. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Analiza sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy Buczkowice 

za rok 2018. 

3. Wypracowanie wniosku w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy. 

4. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek otworzył posiedzenie komisji o godz. 9.09 

i stwierdził prawomocność podejmowanych decyzji. 

 

W momencie otwarcia posiedzenia obecnych było sześciu członków komisji (lista obecności załączona 

do protokołu). 

 

Ad 2 Analiza sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy Buczkowice za 

rok 2018. 

Radny Więcek poinformował obecnych, że sprawozdanie z wykonania budżetu otrzymało pozytywną 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Radna Górna wyraziła opinię, że skoro RIO pozytywnie zaopiniowało sprawozdanie, oznacza to, że pod 

względem finansowym wszystko jest w porządku. Następnie Radna zapytała co kryje się w 8 tys. zł 

przeznaczonych na usługi dotyczące przyjęcia zwierząt do schroniska, skoro ponad 51 tys. zł 

przeznaczamy na zapewnienie bezdomnym zwierzętom opieki. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że są to opłaty za padłe zwierzęta. 

Radna Górna powiedziała, że warto byłoby to napisać. 

Radny Więcek zapytał jak przedstawia się stan zaległości podatkowych rok do roku i jakiej wielkości są 

to kwoty. 
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Skarbnik Gminy powiedziała, że: 

 zaległości na 31 grudnia 2018 r. wynosiły 868.264,20 zł i w porównaniu do roku ubiegłego 
wzrosły o 4,73%, 

 w grudniu zawsze wysyłamy upomnienia i większość zaległości w styczniu jest regulowana, 

 do egzekucji komorniczej skierowano zaległości na kwotę 387.010,70 zł, a kwotę 50.237,09 zł 
dodatkowo zabezpieczono hipoteką, 

 w 2018 roku do podatników wysłano 977 upomnień i wystawiono 567 tytułów egzekucyjnych. 
 

Radny Więcek zapytał czy na te zaległości składają się drobne kwoty od poszczególnych mieszkańców, 

czy też mamy jakichś większych dłużników. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że wśród osób prawnych mamy kilku większych dłużników – w niektórych 

przypadkach nie ma już szans na odzyskanie tych środków. 

Radna Górna zapytała czy gmina nie może odmówić przyjęcia spadku po osobie fizycznej. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że do wysokości spadku przejmujemy go bezwarunkowo. 

Radna Górna zapytała jak dużo było takich przypadków. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że do tej pory dwa. 

Radny Więcek zapytał o ile wzrosło zadłużenie gminy w stosunku do roku poprzedniego. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że zadłużenie spadło prawie o milion zł. 

Radny Więcek zapytał czy gmina uczestniczy finansowo w inwestycjach prowadzonych przez Aquę. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że główną sieć kanalizacyjną buduje gmina – w ubiegłym roku 

budowaliśmy kanalizację w Godziszce za ponad 768 tys. zł. 

Radny Więcek zapytał czy gdy kanalizacja budowana jest w drodze to w ramach inwestycji odtwarza się 

asfalt. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała twierdząco. 

Radny Matlak zapytał dlaczego dział 900 został wykonany w 69%. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że nie podpisaliśmy umowy na fotowoltaikę. 

Radny Więcek zapytał co kryje się pod wydatkami w rozdziale 75011 urzędy wojewódzkie. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że są to części wynagrodzeń pracowników realizujących zadania zlecone 

z zakresu administracji rządowej (otrzymujemy na to dotację z budżetu państwa). 

Radna Górna zapytała na co przeznaczamy 258 tys. zł w ramach działu 758 różne rozliczenia. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że jest to rezerwa. 

Radny Więcek zapytał czy mamy wydzielone środki na sytuacje losowe. 
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Skarbnik Gminy powiedziała, że na takie sytuacje przewidziana jest właśnie rezerwa. 

Radny Matlak odczytał uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym 

przez Wójta Gminy Buczkowice sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2018 rok. 

Radna Górna zapytała dlaczego 2 ha gruntów w Lipowej mają znacznie mniejszą wartość niż 2 ha 

w Kalnej. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że za tyle nabyliśmy te grunty i wartości historycznej nie można zmienić. 

Radny Więcek zaproponował zawnioskowanie do Rady Gminy o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium 

i przedstawił propozycję wniosku w tym przedmiocie. 

 

W wyniku głosowania Komisja Rewizyjna opowiedziała się za zawnioskowaniem do Rady Gminy 

o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium – głosowało 6 radnych, w tym 6 „za”. 

 

Podpisany wniosek stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Więcek podziękował Pani Skarbnik za sumienną pracę i dobre wyniki. 

 

Skarbnik Gminy powiedziała, że od 2007 r. udało się nam uzyskać 9 mln zł umorzeń z WFOŚIGW. 

Ad 4. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

 

Ustalono następne posiedzenie Komisji na dzień 5 czerwca na godz. 9.00. 

 

Ad 5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek, zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 9.40. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół podpisano w dniu 29 maja 2019 r. w budynku Urzędu Gminy Buczkowice. 

 

 

Przewodniczący Komisji:  

 

Rady Jerzy Więcek:   …………………………………….. 

 

 

 
Członkowie Komisji: 
 

Radna Jadwiga Górna  …………………………………….. 
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Radny Wiesław Kopacz  …………………………………….. 

 

Radny Janusz Matlak  …………………………………….. 

 

Radny Józef Pawlik: …………………………………….. 

 

Radny Roman Wrona  …………………………………….. 

 

 

 

Wójt Gminy, Pan Józef Caputa …………………………………….. 

 
 

Protokołowała: Inspektor, Ewa Matera  
 

 

 

 



      Buczkowice, dnia 7 maja 2019 r. 

ORG.0012.1.5.2019 

 

RADA GMINY BUCZKOWICE 

 

Komisja Rewizyjna Rady Gminy Buczkowice obradująca w dniu 7 maja 2019 r. w składzie: 

 

Jerzy Więcek – Przewodniczący Komisji, 

Janusz Matlak – Z-ca Przewodniczącego Komisji, 

Jadwiga Górna – członek Komisji, 

Wiesław Kopacz – członek Komisji, 

Józef Pawlik – członek Komisji, 

Roman Wrona – członek Komisji 

 

na podstawie przeprowadzonych w roku 2018 i 2019 kontroli wykonania budżetu gminy 

Buczkowice za rok 2018, po szczegółowym przeanalizowaniu: 

 materiałów źródłowych dotyczących wykonania budżetu,  

 sprawozdania rocznego z wykonania budżetu gminy za rok 2018 oraz opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o tym sprawozdaniu,  

 informacji o stanie mienia gminy Buczkowice, 

 sprawozdania finansowego gminy Buczkowice za rok 2018, 

uznaje dane zawarte w przedmiotowych materiałach za prawidłowe i zgodne ze stanem 

faktycznym oraz uchwałami Rady Gminy dotyczącymi budżetu gminy na rok 2018.  

         

W związku z powyższym Komisja Rewizyjna wnioskuje o udzielnie Wójtowi Gminy 

Buczkowice absolutorium. 

 

Komisja obradowała w pełnym składzie. Wszyscy jej członkowie w głosowaniu jawnym 

opowiedzieli się za udzieleniem absolutorium. 

      

Radny Jerzy Więcek: ……………………………….. 

Radna Jadwiga Górna: ……………………………….. 

Radny Wiesław Kopacz: ………………………………... 

Radny Józef Pawlik: ………………………………... 

Radny Janusz Matlak: …………………………………... 

Radny Roman Wrona: …………………………………... 




